
Protokół

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ 

z dnia 3 listopada 2021 r.

Stan Komisji OiKF - 10 radnych Obecnych - 6 radnych

Nieobecni: radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radna 

Żaneta Wesołowska.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Sprawy organizacyjne:

a. Otwarcie posiedzenia;

b. Stwierdzenie prawomocności obrad;

c. Przedstawienie porządku obrad.

2. Ocena realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.

3. Wpływ pandemii COVID-19 na poziom kształcenia i wyniki egzaminów zewnętrznych.

4. Informacje o egzaminach zewnętrznych.

5. Zamknięcie obrad.

Ad 1.
W dniu 3 listopada 2021 r. o godzinie 17.00 w Resursie w Żyrardowie odbyło się posiedzenie 

Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. Posiedzenie otworzył radny Krzysztof Skrobisz, 

Wiceprzewodniczący Komisji. Powitał zebranych i przedstawił zaproszonych gości.

Ad 2.

Informacje przedstawił pan Kamil Przybyłowski z Referatu Sportu. Wspomniał o liczbie dzieci 

i młodzieży korzystających z zarówno stacjonarnej, jak i wyjazdowej formy wypoczynku, a także 

omówił działania stowarzyszeń i organizacji, które przygotowały taką ofertę. Odwołał się do pisemnej 

informacji w temacie wypoczynku letniego dzieci i młodzieży, które zostały przekazane Komisji.

Ad 3. i 4.
Do sytuacji w Szkole Podstawowej Nr 6 odniosła się pani Grażyna Beliniak, Dyrektor tej 

placówki. Odwołała się do wyników egzaminów w odniesieniu do średniej dla województwa, 

wskazując, że miniony rok szkolny nie należał do łatwych z uwagi na długotrwałe nauczanie zdalne. 

Informacje odnośnie do wyników egzaminów uzupełnił pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta 

Miasta. Odniósł się również do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych.
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W toku dyskusji nawiązano do problemów uczniów wynikających z nauczania zdalnego, a także 

dociekano, czy wymogi na egzaminach zostały obniżone. Wiele miejsca poświęcono trudnościom 

związanym z edukacją zdalną.

Ad 5.
Radny Krzysztof Skrobisz, Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ, 

podziękował uczestnikom spotkania za udział w posiedzeniu i zamknął obrady.

Wiceprzewodniczący
Komisji Oświaty^i Kultury Fizycznej RMŻ

Radny Krzysztof Skrobisz

Protokół sporządziła dnia 5 listopada 2021 r. Dorota Rdest
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